

- The "Journeying with Jesus" Series -

與耶穌同行系列

THE 'WHAT' AND 'WHY' OF JESUS' FINAL 24 HOURS

耶穌最後24小時的「什麼」與「為什麼」

www.broadwaychurch.com

Mark 15:1-39

馬可福音 15:1-39

A. What Happened... (vv. 1-37)

發生了什麼事..... (第 1-37 節)

1. The trial before Pilate... (vv. 1-15)

在彼拉多面前的審判..... (第 1-15 節)

a. The historical roles of Pontius Pilate and the Sanhedrin.

本丟·彼拉多與公會的歷史角色。

b. A masterclass in political theater and manipulation.

一場關於政治戲碼與操縱的典範。

2. The crucifixion of Jesus... (vv. 16-37)

耶穌被釘十字架..... (第16-37節)

a. Jesus was publicly executed according to the typical Roman custom at that time.

耶穌是依照當時羅馬人慣常的習俗，被公開處決的。

B. Why It Happened... (vv. 38-39)

為何會發生..... (第 38-39 節)

1. Mark revisits in the final chapter what he began in the first chapter... (v. 39; 1:10-11)

馬可在最後一章重提了他在第一章所開頭的內容..... (第 39 節； 1:10-11)

a. "**The Son of God**" is someone in direct relationship with, and identical in nature to, the Father.

「神的兒子」是與父神有直接關係、且本質上與父神完全相同的那一位。

2. "**The Son of God's**" death fully accomplished what the Temple sacrifices only partially accomplished... (v. 38; Hebrews 10:11-18)

「神的兒子」的死，完全成就了聖殿獻祭僅能部分成就之事.....
(第38節；《希伯來書》10:11-18)

Today's "Big Idea" 今日主旨

We are the 'why' behind the 'what' in the life of Jesus.
耶穌一生所做的一切 'what' 其背後的原因 'why' 就是我們。